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Innkalling til årsmøte i Nesodden Arbeiderparti 

torsdag 1. februar 2024 kl. 19.00 – 21.00 på Tangenten, 

Møterom Agnor. 

  

Dagsorden for årsmøte  

1. Åpning v/leder  

2. Konstituering  

Godkjenning av dagsorden og forretningsorden  

Valg av dirigent og to sekretærer  

Valg av to til tellekorps og to til å undertegne protokollen.  

3. Årsberetninger  

4. Regnskap og budsjett  

5. Innkommende endringsforslag til vedtektene  

6. Andre innkommende forslag m/ styrets innstilling  

7. Valg v/valgkomiteen (V.t. §3)  

Styret  

2 delegater til Representantskapet i Akershus Arbeiderparti  

Revisjonsutvalg  

Valg av Valgkomite v/styret 
  

8. Den politiske situasjonen v/ Mani Hussaini  

9. Avslutning.  
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Pkt. 2  Forretningsorden ved årsmøter i Nesodden Arbeiderparti  

 
  

1. Møtet er åpent for partimedlemmer og fullt betalende medlemmer i AUF. 

Stemmerett har de om har gyldig kontingent, betalt for inneværende 

periode.  

2. Til å lede møte velges en dirigent og to sekretærer. Protokollen skal kun       

inneholde saken, hvem som har hatt ordet, forslag og vedtak.  

3. Ingen har rett til å få ordet mer enn to ganger i samme sak. Med unntak av 

innledere er taletiden 3 minutter første gang og 2 minutter annen gang.       

Dirigenten kan, om det er påkrevet, stille forslag om ytterlig forkortning av 

og sette strek med de inntegnede talere. Til forretningsorden gis ingen ordet 

mer enn en gang og høyst et minutt til hver sak. Med unntak av innledende 

talere snakker medlemmene fra sin plass i salen.  

4. Forslag må leveres skriftlig til dirigenten og undertegnes av forslagstilleren.  

Forslag innsendt innen forslagsfristen anses som opptatt, saker som ikke har 

noen forbindelse med sakene på dagsorden kan ikke behandles.   

5. Alle saker avgjøres med alminnelig flertall, ved stemmelikhet er forslaget 

forkastet. Blir det fremsatt utsettelsesforslag skal dette tas opp til 

avstemning etter at en for- og en imot utsettelse har hatt ordet. Blir 

forslaget vedtatt er saken ferdig behandlet for dette møtet.  

6. Dersom 10 stemmer krever det, stemmes det skriftlig. To personer velges       

ved møtets start som tellekorps, de teller alle stemmene uavhengig av 

hverandre og rapporterer resultatet til dirigenten.  

7. To valgte personer undertegner protokollen.  

  

Konstituering, (valg av dirigent, to sekretærer, to til å undertegne 

protokollen og tellekorps).  

  

Styrets forslag:  

 Dirigent: Kyrre Lekve  

Sekretærer: Jørgen Lorentzen og Therese Thoren 

Til å undertegne protokollen: Sven Ivar Høvik og Maria Aavitsland. 
Tellekorps: Christin Rødvik-Hansen og Tor Erik Granum.  
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Pkt. 3    Årsberetninger  

 

  

Året 2023.  

Året 2023 handlet først og fremst om lokalvalget for styret i Nesodden Arbeiderparti. 

Vi har hatt et valgkamputvalg som startet tidlig og fikk gjennomført en mobilisering av 

medlemmer som stilte på stands, bryggeaksjoner og postkasseaksjoner. Det ble også 

gjennomført husbesøk. Valgkamputvalget fikk også ut utallige poster på sosiale medier. 

I tillegg har vi hatt en solid stemmesanker i sittende ordfører. Dette ga resultater og 

valgresultatet for Nesodden vitner om en formidabel innsats da vi gikk mot strømmen 

og fikk økt oppslutning. Vi fikk til sammen 2 535 stemmer ved valget. Det utgjør til 

sammen 22,9 % av stemmene og er opp 3,2 % fra forrige valg. Dette ga oss et mandat 

mer i kommunestyret enn i forrige periode. Altså gikk vi fra 6 til 7 

kommunestyrerepresentanter. 

Etter valget startet en tøff forhandlingsrunde og et nytt rødgrønt samarbeid gikk tapt. 

Vi inngikk et valgteknisk samarbeid med Høyre og KRF, men sikret ordføreren for 4 nye 

år, samt flertall i begge utvalgene. Vi har også landet en budsjettavtale i dyrtid med et 

bredt og solid flertall. Avtalen har et tydelig sosialt preg over seg. 

Vi har vært inne i en krevende tid for partiet sentralt. Tiden har vært preget av 

strømpriser, krig i Europa, inflasjon og lav oppslutning på meningsmålingene. Partiet 

fikk på landsbasis 21,6 % oppslutning. Noe som er en nedgang på 3,2 % fra 2019.  

Strøm har skapt stort engasjement i befolkningen. Både lokalt og nasjonalt. Dette bar 

også årets Landsmøte preg av. Partiet lokalt hadde sendt inn et forslag leder skulle 

forsvare på Landsmøte. Regjerningen imøtekom delvis forslaget med å innrømme at vi 

trenger en aktiv energipolitikk og en sterk politisk kontroll over våre felles 

energiressurser. Regjeringen lover å jobbe for at vi skal ha lavere energipriser enn 

Europa, og at ren og rimelig energi fortsatt skal være et konkurransefortrinn for Norge. 

Regjeringen ønsker å sikre et betydelige kraftoverskudd gjennom en historisk 

utbygging av fornybar energi og ved gjennomføring av en storstilt satsing på 

energieffektivisering. Havvind seiler dermed opp som et satsningsområde som også 

har møtt stor motstand. 

På årsmøte i Akershus arbeiderparti fikk vi gjennomslag for vårt forslag om mer 

forskning og høyere utdanning i Akershus. Her ble det foreslått og vedtatt at Nesodden 

kunne være en del av forskningsmiljøet innenfor områdene maritim forskning og helse 

via Fagerstrand sjøside og Sunnaas sykehus.  
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Partiets lokale næringsutvalg har jobbet med å ferdigstille en rapport hvor et av 

hovedmålene er å øke andelen arbeidsplasser lokalt fra 38% til 50 %. Arealet på 

Fagerstrand sjøside vil spille en stor rolle her.  Styret og medlemmene har tilsluttet seg 

dette, og vi ser frem til mulighetene som ligger i dette prosjektet. 

Medlemsmøtene har vært godt besøkt dette året. Høydepunktene var nok 1. mai- 

feiringen og juleavslutningen med Martin Kolberg. På førstnevnte var vi ca. 50 

mennesker og sistnevnte var vi 37 påmeldte. Et mål for partiet både lokalt og nasjonalt 

har vært å styrke organisasjonen. Gi medlemmene mulighet til deltagelse og 

medbestemmelse. Dette arbeidet er påbegynt og vil fortsette videre. Vi tror det vil 

bringe resultater. Sosialdemokratiet verdier står sterkt i Arbeiderpartiet og vi er stolte 

av den jobben som er gjort og som skal gjøres for felleskapet og velferdssamfunnet.  

Styret v/Berit T. Rønning 

 

Styret i perioden har bestått av: 

Leder: Berit Tidemann Rønning  

Nestleder: Maria Aavitsland  

Sekretær: Jørgen Lorentzen  

Kasserer: Anne Kristine Hagen  

Styremedlem: Ivar Høvik  

Styremedlem: Therese Thorèn  

Styremedlem: Kyrre Lekve.  

Vara: Ingrid Hamnes  

Vara: Tor Erik Granum 

Vara: Erik Pettersen  

 

Ordfører, Chatrine Kjenner Forsland, og seniorgruppas leder, Jan Balstad, har 
møtt med tale og forslagsrett. 

 

AUF har ikke vært representert på styremøtene da det i perioden ikke har vært 

en lokal AUF leder.  

 

Kvinnekontakt:  

Maria Aavitsland 

 

Medlemskontakt: 

Ivar Høvik 
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Møter: 

 

Partistyret  

Det har vært avholdt 9 ordinære styremøter i perioden, 4 på våren og 5 på 

høsten, alle på Tangenten.  

 

Medlemsmøter 

Det har vært 4 medlemsmøter pluss 1. maifrokost, valgkamp-kickoff, valgvake 

og juleavslutning. 

 

8. februar - Årsmøte  

8.mars - Partiets kvinnekontakt og leder deltar i den tverrpolitiske 

arrangementskomiteen 

29. mars - Medlemsmøte på Tangenten med Åsmund Aukrust og oppstart av 
valgkampen 

1.mai-frokost på Folkets hus med Tuva Moflag 

15. mai - Medlemsmøte på Tangenten med Helseminister Ingvild Kjerkol, 

orientering fra NPU og informasjon fra landsmøte 

11.august – Valgkampkickoff på Signalen med Pizza, en uformell samling etter 

ferien 

11.september – Valgvake på Annas Hybel  

27. september - Medlemsmøte på Tangenten – tema valg 2023. 

22. november - Medlemsmøte på Tangenten – tema budsjett 2024 med ordfører 

Cathrine Kjenner Forsland 

14. desember - Julemøte på Annas Hybel med Martin Kolberg.  

. 

 

Valgkamputvalget: Maria Aavitsland(leder), Anne Kristine Hagen, Michelle Aavitsland 

(digitalt ansvarlig), Tor Erik Granum, Ivar Høvik. Utvalget har hatt hyppige møter. Det 

har vært stands og arrangementer i regi av utvalget gjennom hele valgkampen. 

 

Partiets næringsutvalg, NPU: består ved utgangen av året av Therese Thorèn (leder), 

Anne Kristine Hagen, Jarl Frode Forsland, Bjørn Zapffe. Utvalget har hatt jevnlige møter 

og ferdigstilt en rapport som er presentert og vedtatt som styringsdokument av 

medlemmer og styret. 

 

Forhandlingsutvalget har bestått av ordfører og kommunepartileder: Cathrine 

Kjenner Forsland og Berit T. Rønning. Referanseutvalget har bestått av: Jørgen 
Lorentzen, Anne Kristine Hagen og Kyrre Lekve 
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Representasjon:  

Til møtene i kommunestyregruppa har, etter valget i september 2023, partileder 

Berit T. Rønning, Anne Kristine Hagen og Ivar Høvik møtt. 

 

På årsmøte i Akershus Arbeiderparti møtte: 

Berit T. Rønning                                       

Maria Aavitsland                            

Tor Erik Granum (vara for Jørgen Lorentzen)  

Anne Kristine Hagen 

Ivar Høvik                                 

Cathrine Kjenner Forsland 

Kyrre Lekve 

 

På Landsmøte møtte: 

Leder Berit T. Rønning                                       

 

Representantskapsmøte i Akershus AP:  

Anne Kristine Hagen. Ett møte. 

  

Etter valget i september 2023 har vi syv representanter i kommunestyret og to 

faste representanter, samt varaplassen til KRF, i formannskapet. 

 

Fra høsten 2023 har det vært en ny utvalgsstruktur med kun to utvalg; Teknikk-, 

miljø- og planutvalget og Tjenesteutvalget. Vi har tre representanter i hvert 

utvalg.  

Vi har én representant i kontrollutvalget.  

Vi har representanter i eldrerådet og rådet for personer med 

funksjonsnedsettelse.  

  

Valgkomiteen har bestått av: 

Roger S. Johansen (leder)  

Maria Aavitsland (nestleder)  

Ivar Høvik 

Therese Thoren 

Vara: Tor Erik Granum og Anne Kristine Hagen 

  

Revisjonskomiteen: Kato Jahr (leder) og Kari Agnor (medlem) og Bjørn Zapffe 

(vara).  

AUF: Tidligere leder Alexander Selvén trakk seg på slutten av året 2022 og er 

fremdeles ikke blitt erstattet.  
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Medlemsverving: Kontakten med medlemmene har først og fremst vært via 

medlemsmøter, Facebook, hjemmesiden og seniorgruppa. 

 

Medlemsantallet.  

Det har vært 14 innmeldinger i perioden 7.1.23 til 9.1.24. I samme periode har det 

vært 6 utmeldinger. Det er også 6 medlemmer som ikke har betalt kontingent for 2023. 

Dermed står partiet med til sammen 167 betalende medlemmer pr. 24.1.24. En liten 

økning fra 165 året før. 

 

 

Medlemmer av teknikk-, miljø-, og planutvalget: 

Maria Aavitsland (nestleder) 

Jørgen Lorentzen 

Ivar Høvik 

 

Medlemmer av tjenesteutvalget: 

Christin Rødvik-Hansen 

Abobakar Rashid Mostafa 

Therese Thorèn 
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Ordførers beretning  

2023 har vært et år preget av prisstigning, renteøkninger og krig i Europa og 

Midtøsten.  

Men for Nesodden og nesodden Arbeiderparti har 2023 også inneholdt mange 

fine øyeblikk og gjennomslag. Nesodden har et godt oppvekstmiljø, gode 

helsetjenester og en sterk frivillighet. Nesodden er et godt sted å bo, og det skal 
bli enda bedre.  

Helsepersonell-kommisjonens rapport som ble fremlagt tidlig i 2023, viser at vi 

vil ha et stort behov for å rekruttere flere helsefagarbeidere i fremtiden.  

Kommunen forbereder oss på dette.  

 

Strømstøtte for fritidsboliger ble til på Nesodden 

Begynnelsen på 2023 var preget av mange diskusjoner om strømstøtte med 

Olje- og energiminister Terje Aasland. Det var et viktig gjennomslag da 

strømstøtteordningen også omfattet innbyggere som bor i fritidsbolig og at 

lovendringen fikk tilbakevirkende kraft.  

 

Næringsliv, møter og planer 

I januar var Tonje Brenna på Sunnaas og Norsk Yrkesdykkerskole.  

Hensikten var å gi ministeren førstehåndskunnskap om initiativet Sunnaas 

Rehabilitation Cluster, og kjennskap til NYD som yrkesrettet fagskole. 

Gjennom året har jeg besøkt det lokale næringslivet. Veldig interessant å se 

hvor mye innovasjon og verdiskaping som skjer på Nesodden. 

Munkerud næringspark er under arbeid og jeg har tro på at det kan være 

byggeklart neste år. Vi har jobbet med områdereguleringsplaner for både 

Tangen og Fagerstrand. 

Det har også vært gode møter med fagforbundet. Blant annet på Nav 

Nesodden.  

Behovet for et obligatorisk båtregister har stått på ordførers agenda i 2023. Det 

haster med å få på plass et båtregister. Arbeidet har gitt resultater, og forslaget 

er under utarbeidelse. 

Arbeidet for en ren og rik Oslofjord har pågått gjennom hele året. Jeg opplever 
at Nesodden har en tydelig stemme og oppfattes som en foregangskommune.   

I mars var det offisiell åpning av helsestasjonen for voksne 65 +. Dette er et 

viktig tilbud for å sørge for trygge og gode helsetjenester også i fremtiden. 
Helseminister Ingvild Kjerkol tok selv initiativ til å besøke og hente inspirasjon. 

 

Valgkamp 

Året har vært preget av valgkampen. Ordfører har deltatt i flere debatter og 
valgkamparrangementer. 
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Nesodden Arbeiderparti gjennomførte en meget god valgkamp som ga 

resultater.  

4.oktober ble konstituerende kommunestyre avholdt og Cathrine Kjenner 

Forsland (AP) fikk 28 stemmer (7 AP, 2 FrP, 8 H, 1 KrF, 2 V, 1 PP, 3 SV, 4 MdG) og 

ble valgt som ordfører. Rødt sine representanter stemte blankt. 

Når alt kommer til alt er det mindre som skiller oss enn forener oss i politikken 
på Nesodden. 

Dette har ført til mye positiv oppmerksomhet fra partikolleger i fylket. 

 

Arbeidet i kommunestyret 

Ordfører samarbeidet godt med gruppeleder som leder kommunestyregruppa.  

Tiden etter valget har vært hektisk med å få landet et budsjett for 2024. Det har 

vært mye opplæring og konstituerende møter. Heldigvis klarte vi å enes om ett 

godt felles budsjettforslag, som 28 av 31 kommunestyrerepresentanter stilte 

seg bak. 

En positiv milepæl er at Nesodden kommune har nådd hovedmålet for å øke 

andelen heltidsansatte. Nå har 65,3 prosent av alle fast ansatte i Nesodden 

kommune en 100 prosent stilling. Dette på bakgrunn av et forslag fra oss i 
Nesodden Arbeiderparti i 2019. 

 

Fellesskapet får to fantastiske eiendommer 

Denne høsten ble to fantastiske eiendommer tilgjengeliggjort for allmennheten. 

Et eksempel av stor betydning for fellesskapet vårt er at de to store 

eiendommene Hesteløkka og Varden leir nå tilgjengeliggjøres for alle. Begge 

eiendommene vil være positivt for frivilligheten og Hesteløkka sikrer 

strandsonen og felleskapets tilgang til fjorden.  

 

Barnehage og flyktningsituasjonen 

Tre private barnehager valgte å legge ned i 2023. Nesodden kommune har klart 

å gi alle plass.  

For 2023 ble kommunen anmodet om å bosette 130 flyktninger. Grunnet 

manglende kapasitet på flere tjenesteområder, gjorde kommunestyret vedtak 

om bosetting av 60 flyktninger. Kvoten ble bosatt som avtalt. Av de bosatte på 

kvoten, var 46 ukrainere. I tillegg har kommunen bosatt 7 familiegjenforente i 

2023.  

 

Konferanser, samarbeid og mer innovasjon til Nesodden 

Ellers har jeg holdt innlegg på norsk jordvernkonferanse og på Fagforbundets 

Svart økonomikonferansen 2023.  
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Gjennom 2023 har vi styrket samarbeidet med Oslo MET og med NMBU. Vi har 

tegnet en samarbeidsavtale med Oslo MET og hadde et veldig positivt møte 

med NMBU på Norsk yrkesdykkerskole i desember. Avtalene følges nå opp i 

fagavdelingene. Vi ønsker mer aktivitet og mer tilstedeværelse fra 

universitetene fordi det vil skape nye arbeidsplasser på Nesodden. Og vi trenger 

forskning og innovasjon for å legge til rette for tidlig innsats og for å være en 

helsefremmende kommune. Dette er også i tråd med Nesoddens Arbeiderpartis 

forslag som ble vedtatt på Årsmøtet i Akershus AP i mars, om mer forskning og 

høyere utdanning til Nesodden. 

 4. juli bekreftet Helse Sør Øst at Sunnaas sykehus HF kan gå videre til neste fase 

i byggetrinn 3. Dette er av stor betydning for Nesodden. 

På sensommeren fikk vi gjennomslag for at Nesodden får en egen politistasjon. 

Dette var en stor dag som vil styrke tryggheten for oss nesoddinger, samtidig gir 

dette nye statlige arbeidsplasser i kommunen vår.  

 

Nesoddens beredskap i 2023 

For Nesoddens beredskap var det også en gledens dag da 

samferdselsministeren kom og kunngjorde at det er satt av penger til bygging av 

nytt løp i Oslofjordtunnelen i statsbudsjett for 2024. Dette var også et viktig 

gjennomslag for Nesodden. 

 

Nesodden får anerkjennelse for gode resultater 

Kommunebarometer for 2023 rangerer Nesodden blant topp 10 prosent av alle 

356 kommunene i landet, og vi ble for andre år på rad kåret til den kommunen 

som tar best vare på natur. Dette er viktige anerkjennelse av det gode arbeidet 

som gjøres, og at det betyr noe hvem som styrer. 

Det er mye godt forebyggende arbeid i Nesodden kommune. Og i desember så 

vedtok vi å videreføre satsingen på å hindre skolevegring og ufrivillig 

skolefravær.  

Dette tilbudet fungerer bra, og legitimerer en videre satsing i 

økonomiplanperioden vår. Som sosialdemokrater er det viktig å jobbe aktivt 

mot ungt utenforskap.  

 

Denne høsten har vi også rekruttert en ny kommunedirektør og 13. desember 

ansatte kommunestyret Hogne Eidissen som ny kommunedirektør i Nesodden 

kommune. Han starter etter påsken 2024.  

Jeg ser frem til å stå på videre i 2024 til det beste for partiet og Nesodden.  

Cathrine Kjenner Forsland, ordfører 
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Kommunestyregruppa 2023 

 

Kommunestyregruppas medlemmer er følgende: 
 

Cathrine Kjenner Forsland (ordfører), Jørgen Lorentzen (gruppeleder), Maria 

Aavitsland (nestleder og sekretær), Ivar Høvik, Kyrre Lekve, Abobakar Rashid 

Mostafa, Christin Rødvik-Hansen, Berit T. Rønning (1. vara), Therese Thoren (2. 

vara), Truls Wickholm (3. vara) 

Gruppestyret består av Jørgen Lorentzen og Maria Aavitsland. 

Partileder Berit T. Rønning, Ivar Høvik og Anne Kristine Hagen har møtt fra 

styret. Fra seniorgruppa har seniorleder Jan Balstad møtt. 

 
 

Kommunikasjon og forankring  
Møtene avholdes samme uke som formannskapets møter. Saker som er til behandling 
i formannskapet og kommunestyret diskuteres i gruppemøtet. Gruppemøtene 
avholdes i Tangenten. Innkalling skjer via e-post til kommunestyregruppas 
medlemmer. Gruppemøtene er åpne for alle medlemmer. Gruppemøtene har godt 
fremmøte av de faste medlemmene. 
Gruppa organiserer arbeidet slik at det er utvalgsmedlem som i hovedsak har ansvar 
for å ta saken som tilhører vedkommende utvalg når den kommer til kommunestyret. 
Dette sikrer også̊ at alle i gruppa markerer seg på̊ talerstolen i kommunestyret. 
Standpunkt skal likevel forankres i gruppemøte. Vi søker også̊ å forankre spørsmål og 
interpellasjoner i gruppa før de fremmes. Vi har en gruppe-chat hvor vi blir enige når 
det fremmes nye forslag under kommunestyremøtene.  
 
Samarbeid med andre partier  
Etter valget inngikk vi en teknisk samarbeidsavtale med H og Krf med ønske om at H, 
Krf og AP skal forsøke å enes om budsjett. Dette viste seg vanskelig allerede første 
året, men etter en god dialog med MDG, SV og Venstre kom H tilbake og vi fikk til et 
budsjett med bredt forlik i kommunestyre, hvor alle partier foruten Rødt var med. Vi 
er i en sårbar situasjon i kommunen i og med at vi skal gjøre store investeringer til ny 
barneskole på Tangen, ny barneskole på Myklerud og pusse opp Nesoddtunet. Med 
økte renter vil dette innebære at vi pådrar oss store utgifter for årene som kommer. 
De fleste partiene ønsket derfor å være ansvarlige og enes om et forsiktig og ansvarlig 
budsjett for 2024.  
2023 har ellers vært preget av gode dialoger mellom alle partiene og en god tone i 
kommunestyret. 
 
Viktige saker  
Vi er inne i en omstillingsprosess hvor kommunen skal spare inn flere titalls millioner 
for å klare de store investeringene. Derfor er det viktig å sikre gode lovpålagte 
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tjenester og sørge for at sosialhjelpssatsene blir vedlikeholdt, mens det blir liten plass 
til andre saker som koster penger.  
 
I andre saker er det områdeplan for Tangen og kommunedelplan for Fagerstrand som 
er de to store sakene som kommunestyret jobber med. Spesielt for Fagerstrand er det 
maktpåliggende for AP å få et substansielt innslag med næring på sjøsiden. Vi har 
jobbet mye med Norges Yrkesdykkerskole i perioden for å få dette til, og vil fremme 
forslag om at nedre del av sjøsiden sones til næring i kommunedelplanen. Begge 
planene vil bli lagt fram for kommunestyret våren 2024. 
Administrasjonen har begynt arbeidet med områdeplanen for Oksval og Ursvik og på 
slutten av 2023 fikk vi lagt fram reguleringsplan for Skjønhaug, som ble lagt ut på 
høring. Dette er et av de beste private reguleringsforslagene vi har fått presentert for 
kommunestyret med et stort innslag av boligsosiale tiltak. Tiltaket er da også et svar 
på Boligsosial plan og plan for å bekjempe barnefattigdom.  
 
Jørgen Lorentzen, gruppeleder. 

 

 

 

 

NESODDEN ARBEIDERPARTIS SENIORGRUPPE 

ÅRSMELDING 2023 

Seniorgruppa i Nesodden Arbeiderparti er et tilbud til medlemmer over 60 år. 

Formålet med gruppa er politiske diskusjoner og sosialt samvær. Den skal søke å 

være en ressurs for Nesodden Arbeiderparti. Gruppa ledes av et styre valgt av 

årsmøtet. 

ORGANISERING 

Styret har hatt slik sammensetning: 

Styreleder: Jan Balstad 

Sekretær/nestleder: Kato Jahr 
Styremedlem: Sidsel Tjernshaugen 

Leder møter som observatør på styremøter i Nesodden Arbeiderparti. 

Styret har hatt 4 møter og i tillegg kommunisert per e-post, i hovedsak for å 

forberede medlemsmøter. 

Medlemsmøtene har vært holdt på Flasken Kjøkken & Bar. Leien er betalt 

gjennom at medlemmene har bestilt mat og drikke på møtene. Fast 

møtetidspunkt har vært tirsdager kl 1215. Det ble avholdt i alt 7 møter, 4 i 

vårhalvåret og 3 høsthalvåret. 
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ØKONOMI 

Seniorgruppa har ikke egen økonomi. Mindre utgifter, som mat og drikke til 

foredragsholdere, er dekket av Nesodden Arbeiderparti. 

MEDLEMSMØTER 

17. januar 2023 

Medlemsmøte med årsmøte. Det møtte 12 medlemmer. 

Årsmøtet behandlet ordinære saker. 

På medlemsmøtet ble følgende temaer diskutert: 

- Hvordan få bedre oppslutning om seniorgruppa? 

- Ny veiforbindelse til og fra Nesodden 

- Hvordan kan Nesodden-partiet få mer innflytelse på fylkesnivået? 

- Er de økonomiske godtgjørelsene i politikken blitt så høye at det får utilsiktede 

konsekvenser for rekrutteringen til vervene? Er vervene blitt viktigere enn 

politikken? Svekkes tilliten til politikerne? 

- Demensboligene på Hellvik – utvidelse av den reduserte driften 

- Strømprisene – i vid forstand 

16. september 2023 

Det møtte 12 medlemmer.  

Tema for møtet var  

Aktuelle saker i kommunale organer 
Gruppeleder Jørgen Lorentzen orientere etterfulgt av spørsmål og diskusjon. 

9. mai 2023 

Det møtte 17 medlemmer.  

Temaet for møtet var 

Det nylig avviklede landsmøte i arbeiderpartiet 

Jan Balstad, som var observatør på møtet, orienterte etterfulgt av spørsmål og 
diskusjon. 

13. juni 2023 

Det møtte 7 medlemmer.  

Tema for møtet var: 

Pensjonsoppgjøret 2023 

Kjell Engebretsen orienterte.  

Etterpå fortalte Kato Jahr fra vellykket studietur til Vestoppland arrangert av 

Arbeiderbevegelsens historielag i Akershus 

26. september 2023 

Det møtte 12 medlemmer. 

Tema for møtet var: 

Kommunevalget 

Leder av Nesodden arbeiderparti, Berit Tidemann Rønning, redegjorde for 

valgresultatet og de etterfølgende forhandlingene med de andre partiene. 

Innledningen ble etterfulgt av mange spørsmål og innlegg fra møtedeltakerne.  
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31. oktober 2023 

Det møtte 13 medlemmer. 

Tema for møtet var: 

Den nye Akershus fylkeskommune 

Akershus arbeiderpartis fylkestingsleder Hoda Imad orienterte om 

• hva som nå skjer i Akershus fylkeskommune  

• den politiske situasjon og  

• hvordan den nye fylkeskommunen skal styres fremover. 

5. desember 2023 

Det møtte 9 medlemmer. 

Tema for møtet var: 

Statsbudsjettet 

Innleder var Jafar Haidar, rådgiver i partiets finansseksjon på Stortinget, som 

redegjorde i fire deler: 

• Status i norsk økonomi 

• Overordnede hensyn i budsjettarbeidet 

• Utgiftsveksten i budsjettet 

• Satsingene i budsjettet 

etterfulgt av mange spørsmål og kommentarer fra medlemmene. 

 

Nesodden, 15. desember 2023 

 

 

Jan Balstad   Sidsel Tjernshaugen   Kato Jahr 

leder    styremedlem    sekretær 
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Pkt.4   Regnskap og budsjett 

________________________________________________________ 

   

 

Beskrivelse Ved perioden begynnelse Endring Ved periodens slutt

Kontanter 539,10kr                                  2 400,00kr          2 939,10kr                     

Bank, driftskonto 9230.0957252 94 159,91kr                            87 712,50-kr       6 447,41kr                     

Plasseringskonto 9230.0957244 40 606,00kr                            35 437,00-kr       5 169,00kr                     

DNB Vipps 1503.75.66079 12 951,89kr                            7 968,25-kr          4 983,64kr                     

Andeler i folkets hus Fjellstrand 1,00kr                                       -kr                     1,00kr                             

Sum eiendeler 148 257,90kr                         128 717,75-kr     19 540,15kr                  

Leverandørgjeld 1569,49 1 569,49kr                     

Annen egenkapital 148 257,90kr                         148 257,90kr                

Kalkulert resultat (oveskudd/underskudd) 130 287,24-kr     130 287,24-kr                

Sum gjeld og egenkapital 148 257,90kr                         130 287,24-kr     19 540,15kr                  

Beskrivelse IB 01.01.2024

Kontanter 2 939,10kr                              

Bank, driftskonto 9230.0957252 6 447,41kr                              

Plasseringskonto 9230.0957244 5 169,00kr                              

DNB Vipps 1503.75.66079 4 983,64kr                              

Andeler i folkets hus Fjellstrand 1,00kr                                       

Sum eiendeler 19 540,15kr                            

Leverandørgjeld 1 569,49-kr                              

Annen egenkapital 17 970,66kr                            

Kalkulert resultat (oveskudd/underskudd)

Sum gjeld og egenkapital 19 540,15kr                            

Balanserapport regnskapsåret 2023 periode 1 Generert 19.01.2024 13.32
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*) Tot budsjettert valg kr 100000 

**) 
Kr 4400 gjelder 2022. Kr 5000 
julemøte.   

 Kr 2000 Kickoff valgkamp 

***)  
Kommunestøtte for 2023 og 
2024 

 

 

Budsjett 2023 Budsjett 2024

Beløp Konto Beskrivelse Beløp NOK Beløp

Inntekter

17 000,00kr         Kommunestøtte 37 000,00kr       ***)

27 000,00kr         6010 Statlig støtte etter partiloven §§ 11 - 13 27 664,60 36 000,00kr       

44 000,00kr         Sum Offentlig støtte 27 664,60 73 000,00kr       

10 000,00kr         6111 Inntekter fra lotterier, innsamlingsaksjoner o.l. 8 863,78 10 000,00kr       

-kr                    6112 Kapitalinntekter (ekskl. urealiserte) 189,00 200,00kr            

10 000,00kr         Sum Inntekter av egen virksomhet 9 052,78 10 200,00kr       

24 000,00kr         6410 Overføringer fra andre partiledd (kontingenter) 19 068,00 24 000,00kr       

24 000,00kr         Sum Interne overføringer 19 068,00 24 000,00kr       

78 000,00kr         Sum inntekter 55 785,38 107 200,00kr     

Kostnader

-kr                    7010202 Kontorrekvisita 399,20 1 500,00kr         

9 000,00kr           **) 7010203 Bevertning medlemsmøter mm 23 830,29 15 000,00kr       

5 000,00kr           701020301 Kostnader 1.mai 9 419,66 10 000,00kr       

14 000,00kr         Sum Bevertning medlemsmøter mm 33 249,95 26 500,00kr       

500,00kr              7010204 Blomster og gaver 4 710,80 4 000,00kr         

20 000,00kr         *) 7010205 Diverse til stands 21 024,95 -kr                  

2 000,00kr           7010206 Markeringer og andre anledninger 2 529,80 2 500,00kr         

36 500,00kr         Sum Varekostnader 61 914,70 33 000,00kr       

500,00kr              70104 Kjøp av tjenester  - Kontingent Foreningsnytt 500,00 500,00kr            

4 000,00kr           7010401 SMS-kostnader 3 010,50 3 000,00kr         

4 000,00kr           Sum SMS-kostnader 3 010,50 3 000,00kr         

5 000,00kr           *) 7010402 Grafisk design 5 000,00 -kr                  

7 000,00kr           *) 7010403 Distribusjon av materiell 6 875,00 -kr                  

-kr                    7010404 Underholdning 3 930,50 4 000,00kr         

-kr                    7010405 Annonsekostader 10 469,46 5 000,00kr         

5 000,00kr           Støtte AUF 10 000,00kr       

5 000,00kr           7010406 Årsmøter og landsmøter Akershus AP 26 150,00 -kr                  

3 000,00kr           7010407 Leie og lisens datasystemer 933,75 -kr                  

60 000,00kr         *) 7010408 Trykking av materiell 65 968,50 -kr                  

8 000,00kr           *) 7010409 Leie av plass til stand 1 000,00 -kr                  

Sum Kjøp av tjenester 123 837,71 22 500,00kr       

97 500,00kr         70107 Finanskostnader 320,21 300,00kr            

-kr                    Sum Kostnader etter art (forbrukte midler) 186 072,62 55 800,00kr       

134 000,00kr       Sum kostnader 186 072,62

56 000,00-kr         Periodens resultat -130 287,24 51 400,00kr       

23 Administrasjonskostnader 3 266,46 ***) 2023 og -24

24 Kostnader i forbindelse med partiaktiviteter 70 186,65

25 Markedsføringstiltak i forbindelse med valgkamp 110 172,51

26 Andre kostnader i forbindelse med valgkamp 2 447,00

Resultatrapport 2023 

Aktivitetsrapport 2023 periode 1
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Pkt. 5  Innkommende endringsforslag til vedtektene  

___________________________________________________________ 
 

Nå: 

3.5 Innstilling til valg på årsmøtet. 

 

Valgkomiteen skal gi innstilling på kandidater til følgende verv: 

 

1. 7 medlemmer av styret og 3 varamedlemmer. Leder, Nestleder, sekretær, kasserer     

og styremedlemmer. Valgperioden er 2 år. 

2.  1. 2. og 3. varamedlem til styret velges for et år. 

3.   Kvinnekontakt (en av de 7 styremedlemmene). 

4.   To medlemmer og et varamedlem til revisjonsnemnd. 

5.   Partiets representanter til Akershus Arbeiderpartis årsmøte, representantskap og 

 valgkomité. 

6.   Representanter til representantskapet i Viken. 

7.   Eventuelle kandidater til verv i Akershus Arbeiderparti 

8.   Kandidat til arbeiderpartiets landsmøte. 

9.   Valgkomite. Består av leder, nestleder, to medlemmer og to varamedlemmer + en fra 

AUF med et varamedlem. Her er det styret som innstiller ovenfor årsmøte. 

 

Alle valg til verv i kommunepartiet er for et år av gangen unntatt valg av styret som velges 

for to år. (Leder, kasserer og 1. styremedlem samme år (2021) mens nestleder, sekretær, 

2. og 3. styremedlem velges året etter (Disse ble i 2022 valgt for to år) 

 

Foreslås endret til. (endring i fet kursiv): 

3.5 Innstilling til valg på årsmøtet. 

Valgkomiteen skal gi innstilling på kandidater til følgende verv: 

1. 7 medlemmer av styret og 3 varamedlemmer. Leder, Nestleder, sekretær, kasserer og 

3 styremedlemmer. Valgperioden er 2 år. 

2. 1., 2. og 3. varamedlem til styret velges for ett år. 

3. Kvinnekontakt (en av de 7 styremedlemmene). 

4. To medlemmer og to varamedlemmer til revisjonsnemnd. 

5. Partiets representanter til Akershus Arbeiderpartis årsmøte, representantskap og 

valgkomité. 

6. Representanter til representantskapet i Viken. 

7. Eventuelle kandidater til verv i Akershus Arbeiderparti 

8. Kandidat til arbeiderpartiets landsmøte. 
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9. Valgkomite. Består av leder, nestleder, to medlemmer og to varamedlemmer + en fra 

AUF med et varamedlem. Her er det styret som innstiller ovenfor årsmøte. 

 

Alle valg til verv i kommunepartiet er for et år av gangen unntatt valg av styret som velges 

for to år. 

 

Leder, nestleder og 1. styremedlem samme år, (2024), mens kasserer, sekretær, 2. og 

3. styremedlem velges året etter. Styremedlemmer kan fratre etter eller velges for 

kortere periode enn to år dersom særskilte omstendigheter tilsier det.   

 

Bakgrunn for endring angående styreverv: 

Ifølge Arbeiderpartiets vedtekter, § 13.10, må leder og nestleder i styret representere 

begge kjønn.  Den eneste måten å sikre dette på uten å låse vervene kjønnsmessig, er å 

velge leder og nestleder samtidig. 

 

 §13.10: Ved alle valg, nominasjoner og oppnevninger skal begge kjønn være 

representert med 50 prosent. I styrer og utvalg hvor representanttallet ikke er delelig 

med to, er 50-prosentsregelen å forstå som at hvert kjønn skal være representert så nært 

opp til 50 prosent som praktisk mulig. Ved nominasjon til Stortings-, Sametings-, 

fylkestings- og kommunestyrevalg skal begge kjønn være representert på de to første 

plassene på valglista. I partiets organisasjonsledd skal begge kjønn være representert i 

vervene som leder og nestleder. 

 

Vi ble gjort oppmerksom på dette etter årsmøtet 2023 og ble bedt om å korrigere 

kjønnsbalansen for vervene leder og nestleder. 

 

Bakgrunn for endring angående revisjonsnemd: 

 

I sentrale vedtekter, under «Retningslinjer for Arbeiderpartiets kommunepartier» står 

det: 

 

«§8 Revisjon Årsmøtet velger to revisorer med vararevisorer. Disse reviderer 

regnskapet og gir innberetning til årsmøtet og til fylkespartiet.»  

Vi endrer derfor sammensetningen av vår revisjonsnemd slik at den følger 

sentrale vedtekter om kommunepartiene.  
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Pkt. 6.Andre innkommende forslag m/ styrets innstilling. 

______________________________________________________________ 
 

Vedtaksforslag 1: 

Forslag til uttalelse fra styret i Nesodden Arbeiderparti:  

 

Fortsatt trygg styring på Nesodden med Arbeiderpartiet 

 

Nesodden Arbeiderparti vil takke velgerne for tilliten og fremgangen vi fikk 

ved høstens kommunevalg. I perioden som kommer vil vi fortsette å finne en 

god balanse mellom å bevare, å utvikle, og å gjøre Nesodden tilgjengelig for 
alle.  

 

Arbeiderpartiet er takknemlige og ydmyke for at velgerne ga oss en fremgang 

på rundt 3 prosent – en fremgang som er helt unik i Akershus fylke. Selv om de 

fire partiene som hadde flertall (Ap, SV, MDG og V) før valget også fikk flertall 

etter valget, lyktes det ikke å finne en felles plattform for den kommende 

kommunestyreperioden. Arbeiderpartiet valgte derfor å inngå et teknisk 

samarbeid med Høyre og KrF. Denne avtalen bidrar til å sikre god styring av 

Nesodden i årene som kommer. Men det er ingenting i avtalen som hindrer 

Arbeiderpartiet å jobbe for vår egen politikk.  

 

En ren Oslofjord og et grønt Nesodden 

Nesoddens tilgang på natur er unikt. I perioden bak oss har Nesodden 

Arbeiderparti bidratt sterkt til at Nesodden har fått en lederrolle i arbeidet med 

å forbedre forholdene i Oslofjorden. Nesoddens ordfører har for eksempel vært 

helt fremst i kampen for å få på plass et obligatorisk småbåtregister. Dette 

arbeidet er ikke over, og Nesodden Ap vil jobbe for at hele bredden av 

virkemidler tas i bruk for å skape en ren Oslofjord.  

 

Nesodden skal fortsette å være en grønn kommune. Nesodden Ap støtter 

prinsippet om arealnøytralitet. Det betyr at andelen natur (i form av LNF-

områder) ikke skal gå ned. Samtidig gir dette prinsippet oss et godt verktøy for å 

videreutvikle Nesodden: hvis vi mener det er gode argumenter for en utbygging 

i naturen, må vi gi andre områder tilbake til naturen. Samtidig vil Nesodden Ap 

legge vekt på å gi spesiell beskyttelse til natur som en unik og truet.  

 

Kamp mot ulikhet, for gode arbeidsforhold og nye arbeidsplasser 

Nesodden skal være en kommune for alle. Da må vi hele tiden føre en politikk 

mot ulikhet. Det er for eksempel krevende å få bygget ut nok billige boliger, og 
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det er mange som sliter i dagens vanskelige økonomiske situasjon. Nesodden 

Ap vil fortsette å legge til rette for å bruke reguleringspolitikk aktivt for at store 

utbygginger på Nesodden også inneholder sosial boligbygging. Vi vil også 

fortsette å styrke ordninger som hjelper dem som trenger det mest.  

 

Nesodden Ap har satt seg et svært offensivt mål om at halvparten av halvøyas 

arbeidstakere skal kunne finne arbeid på Nesodden. Det vil kreve hardt arbeid i 

alle ledd av utviklingen av Nesodden. Ap har bidratt konstruktivt til dette i 

forrige periode, og vil sette dette arbeidet enda lengre opp på dagsorden i 

denne kommunestyreperioden. Spesielt vil vi forsøke å få lokalisert nye typer 

arbeidsplasser til Nesodden – kunnskapsarbeidsplasser knyttet til fjorden og til 

Sunnaas er en type slike arbeidsplasser. Vi vil også passe på at alle 

arbeidsplasser skal være preget av gode arbeidsforhold og mulighet for hele 

stillinger.  

 

Trygg styring 

Nesodden har, som svært mange andre kommuner, store utfordringer i årene 

som kommer. Store investeringsbehov til skole og helse vil tynge budsjettene i 

mange år framover, og vi vil ikke kunne få til alt vi ønsker oss. Det stiller krav til 

vår evne til å prioritere på en måte som ivaretar naturen og de svakeste. 

Nesodden Arbeiderparti har over mange år vist at vi har evnet å styre 

Nesodden på en trygg måte. Det skal vi også gjøre i denne 

kommunestyreperioden.  

 

Om vedtaksforslag 2 – 10: Om ikke annet er spesifisert blir vedtak fra årsmøtet sendt 
inn til Arbeiderpartiet sentralt med kopi til Akershus Arbeiderparti.  
 
Vedtaksforslag 2: 
Gi momsfritak for solcelleanlegg som produserer strøm. 

 
Begrunnelse:  
Ren, miljøvennlig og kortreist solstrøm bør få økt støtte slik at flest mulig får råd 
til å installere dette på eget hustak. 

Solcellestrøm er miljøriktig, lydløst, vedlikeholdsvennlig, svært enkelt å 

montere, gir kortreist strøm som avlaster nettet, og er beredskapsenergi som 
evt. kan lagres i el- bil batteri for bruk i den mørke tiden av døgnet. 

Solcellestrøm vil kunne gi fornybar overskuddskraft i Norge i mange år fremover 

og er en svært viktig faktor i det grønne skiftet. 

 
Forslagstiller:  Bjørn Zapffe 
Styrets innstilling:   Styret tilslutter seg forslaget 
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Vedtaksforslag 3: 
Innfør muligheten for sorgmelding etter tap. 
 
Begrunnelse: 
Når en mister en svært viktig person i livet sitt kan en bli så slått ut av sorg at en blir 
helt eller delvis arbeidsufør i en periode etter dødsfallet. Særlig om døden inntreffer 
brått og uventet som eksempelvis overdose, selvmord og ulykke. At sorgen gjør en ute 
av stand til å arbeide er ikke en psykisk sykdom, men en naturlig reaksjon. I dag må den 
sørgende sykemeldes for tilstander som "psykisk ustabil", "depresjon" eller lignende 
om en blir arbeidsufør som følge av sorg. Det bør være unødvendig at legene må sette 
alternative diagnoser på pasienter som er arbeidsuføre på grunn av sorg. Det gir 
uriktige tall i statistikken på psykisk lidelse, og det kan bidra til å forlenge sorgen fordi 
en blir møtt med krav en ikke kan innfri. Det gir signaler om at det er feil å sørge. Å ha 
egne statistikker for sorgmeldinger kan gi oss bedre verktøy til å møte sørgende på en 
måte som gir raskere tilbakekomst til arbeidslivet. Sorg skal sørges, depresjon 
behandles. Å vende tilbake på jobb er stort sett en viktig del av et sorgarbeid. I andre 
land vi sammenligner oss med finnes ulike permisjonsordninger for sorg. Eksempelvis 
har de i Danmark sorgpermisjon til foreldre som mister barn på inntil 26 uker. 
Sorgstøttealliansen i Norge er en paraplyorganisasjon med 16 ulike aktører som jobber 
med sorgstøtte. Den norske legeforening er en del av alliansen. Alliansen har ved flere 
anledninger foreslått å innføre sorgmelding.  
 
Forslagstiller:  Berit T. Rønning 
Styrets innstilling:  Styret tilslutter seg forslaget 
 
 
Vedtaktsforslag 4: 
Det er igjen krig i Europa og det er viktig at Norges og våre alliertes evne til forsvar 
ivaretas på en langt mer effektiv måte med implementering av nødvendige tiltak og 
tilføring av økte ressurser til forsvaret.  
Forsvarskommisjonen av 2021 - Forsvar for fred og frihet. (NOU 2023:14)  
ledet av Knut Storberget, kommuniserer blant annet følgende:  
På tross av en alvorlig forverring av sikkerhetssituasjonen de senere årene, har norsk 
offentlighet i liten grad tatt inn over seg behovet for et sterkt og fremtidsrettet forsvar. 
Det er for sent å forberede seg på en eventuell krise eller krig når krisen eller krigen 
allerede er her. Kriser kommer i tillegg oftere og rammer stadig nærmere og dypere 
enn før. Tiden for handling er nå. Norge er i en enestående sterk økonomisk posisjon, 
og i stand til å områ seg for å møte alvoret. Forsvaret må̊ vokse og beredskaps-Norge 
må bli sterkere.  
Forsvarskommisjonen av 2021 mener tre grunnleggende erkjennelser må ligge til 
grunn for hvordan vi skal utforme politikk for å bedre vår evne til å forsvare Norge. – 
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Norske myndigheter og befolkning må ta innover seg alvoret i situasjonen vi står i og 
hvordan utviklingen i verden rundt oss vil kunne påvirke norsk sikkerhet negativt.  
– Norske myndigheter må handle. Det er behov for en omfattende satsing på 
sikkerhet, forsvar og beredskap.  
– Norske myndigheter må erkjenne at utfordringene som møter oss vil stille krav til en 
mer helhetlig politikk. Forsvars- og sikkerhetspolitikken må utvikles på en måte som 
sikrer samvirke med våre allierte, på tvers av militær og sivil sektor og internt i 
forsvarssektoren.  
Videre NATOstøtte fra USA i neste presidentperiode er høyst usikkert hvis Trump igjen 
blir president i USA.  
I 2006 ble NATO landene enige om finansiering av forsvaret tilsvarende 2 % av BNP. I 
2023 ble de enighet blant NATO landene bruk av minst 2 % av BNP til forsvar. 
Regjeringen Støre har i urovekkende liten grad synliggjort forståelse og tiltak for de 
alvorlige sikkerhetsutfordringer og har først innen 2026 ambisjoner om å innfri 
minumumsnivået på bruk av 2 % av BNP til forsvar.  
Nesodden AP ber regjeringen forsere oppfølgingen av Forsvarskommisjonens 
anbefalinger. Tiden for handling er nå. Norge er i en enestående sterk økonomisk 
posisjon, og i stand til å områ seg for å møte alvoret. Regjeringen Støre må tydelig gå 
fra ord til handling og vise ansvar for eget land og Europas fremtid. 
  
 
Forslagsstiller:  Rolf Dagfinn Pedersen 
Styrets innstilling:  Styret legger frem et alternativt forslag for vedtaksforslag 4 og 

5 kombinert, dette legges frem som vedtaksforslag 6  
 
 
Vedtaksforslag 5: 
Økt støtte til Ukraina  
Russland invaderte Ukraina/Krim-halvøya i februar 2014. Ny russisk invasjons av 
Ukraina fulgte 24. februar 2022. Russland fører en terrorkrig mot den ukrainske 
befolkningen. 
Russland har demonstrertevne og vilje til å utvide sitt territorium. 
Ukraina kjemper ikke bare for egen eksistens, men også for Europas frihet og 
sikkerhet. 
Ukraina er avhengig av tung økonomisk og militær støtte for å bekjempe russisk 
aggresjon og ta tilbake tapte landområder.  
 
Norge er internasjonale omtalt som en krigsprofitør grunnet store økonomiske 
merinntekter ved gassalg. I 2022 alene er det beregnet at Norge «tjente» 334 
milliarder kroner på krigen i Ukraina. Støtten fra Norge til Ukraina har imidlertid vært 
beskjeden. På regjeringens nettsider opplyses følgende: I 2022 ga Norge om lag 10,7 
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milliarder kroner i støtte til Ukraina og andre land i regionen som ble berørt av 
Russlands invasjon av Ukraina.  
For perioden 2023-2027 er det politisk enighet på Stortinget om en femårig 
støttepakke til Ukraina på 75 milliarder kroner. Det vil si årlige utbetalinger på om lag 
15 milliarder kroner i fem år, fra og med 2023. 
Ukraina kjemper for egen og Europas fremtid og trenger betydelig støtte. Norge må ta 
en internasjonalt ledende giverposisjon. Nesodden AP ber regjeringen øke støtten til 
Ukraina med militær og annen støtte tilsvarende minst 300 milliarder årlig de neste 5 
år. 
 
Forslagsstiller:  Rolf Dagfinn Pedersen 
Styrets innstilling: Styret legger frem et alternativt forslag for vedtaksforslag 4 og 

5 kombinert, dette legges frem som vedtaksforslag 6  
 
  
Vedtaksforslag 6, alternativt forslag til vedtaksforslag 4 og 5 kombinert:  
Det er igjen krig i Europa og det er viktig at Norges og våre alliertes evne til forsvar 
ivaretas på en effektiv måte med implementering av nødvendige tiltak og tilføring av 
økte ressurser til forsvaret.  
  
Russland invaderte Ukraina/Krim-halvøya i februar 2014. En ny russisk invasjon av 
Ukraina fulgte 24. februar 2022. Russland fører en terrorkrig mot den ukrainske 
befolkningen. Russland har demonstrert evne og vilje til å utvide sitt territorium. 
Ukraina kjemper ikke bare for egen eksistens, men også for Europas frihet og 
sikkerhet. Ukraina er avhengig av tung økonomisk og militær støtte for å bekjempe 
russisk aggresjon og ta tilbake tapte landområder.  
  
Nesodden AP ber regjeringen følge opp Forsvarskommisjonens anbefalinger på en 
kraftfull måte. Norge er i en enestående sterk økonomisk posisjon, noe som gjør oss i 
stand til å møte alvoret. Regjeringen Støre bør fortsatt jobbe offensivt for å ta ansvar 
for eget land og Europas fremtid. 
  
Nesodden AP ber regjeringen øke støtten til Ukraina med militær og annen støtte. 
 
Forslagsstiller:   Styret 
 
 
Vedtaksforslag 7: 
Rapport fra SIFO august 2023 viser at den økonomiske tryggheten i Norge er mye 
lavere enn før dyrtiden, særlig for de som stilte svakest i utgangspunktet og som 
fortsetter å falle på trygghetsbarometeret. Over halvparten av husholdene strammer 
inn på forbruket. Det gjelder spesielt de med lavest økonomisk trygghet, som også 
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mangler sparepenger og tar opp lån for å få endene til å møtes. Boutgiftene er et stort 
problem for både leietakere og boligeiere med boliglån. Mange må stramme inn for å 
ha råd til mat. Ett av åtte hushold er matusikre, og seks prosent har svært lav 
matsikkerhet. Betalingsproblemene er mer omfattende enn for ett år siden, og mange 
får ingen løsning når de henvender seg til kreditor.  
UNICEF rapporten «Child Poverty in the Midst of Wealth» gjennomgår landenes 
innsats for å få ned familiefattigdom i årene etter forrige finanskrise 2008-2010, og 
frem til den nye økonomiske krisen som startet 2020.  
De fleste land opplevde en stabil økonomiske vekst i perioden 2014-21. Likevel brukte 
ikke alle rike land, som Norge, denne muligheten godt nok til å prioritere tiltak som 
kunne redusert familiefattigdommen.  
Norge havner på Bunn 5 og kommer på 35. plass av totalt 39 OECD og EU-land når det 
gjelder å få flere barn ut av fattigdom i denne perioden. 
AP har et stort ansvar for å snu denne utviklingen med konkrete tiltak.  
Nesodden AP ber AP sentralt fremme gode og realistiske forbedringstiltak til videre 
behandling på kommende landsmøte. 
 
Forslagsstiller:   Rolf Dagfinn Pedersen 
Styrets innstilling:  
 
Barnefattigdom er et viktig tema. Nå starter arbeidet med programmet for neste 
stortingsvalg. Vi ønsker å videreutvikle forslaget og vil ta det med oss inn i 
programarbeidet på neste medlemsmøte. Nesodden Arbeiderpartis innspill til 
programmet skal sendes inn innen utgangen av mars.   
 
 
Vedtaksforslag 8: 
I 2022 ble det med aktiv medvirkning fra Norge i FN regi utarbeidet en ny 

naturavtale. Om avtalen ble det sagt at verden aldri hadde satt seg så høye mål 

i vern av natur og naturmangfold. En skulle ikke bare stoppe nedbygging av 

natur, men gjenopprette det som er gått tapt! 

Nesodden kommune har to ganger blitt kåret til å være gode på det å ta vare på 

naturen vår og det har Arbeiderpartiet tjent på i valg, noe som forteller oss at 

folk er opptatt av dette. 

 

I de senere år har Arbeiderpartiet på landsbasis og i mange kommuner kommet 

feil ut i forhold til disse internasjonale målsettingene som vi har vært aktive med 

å få til. Vi bygger ned natur i stort omfang, tar ikke godt nok vare på 

mangfoldet og står ikke fram som et parti som tar dette på nok alvor. Det er 

også vanskelig å se for seg hvordan sikring av natur og naturmangfoldet får 

plass i arbeidet med det det grønne skifte.  
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Det norske folk er glad i naturen og for mange er naturen like viktig som luft og 

rent vann. Vi lever av sjøen rundt oss elven, fjellene og skogen, men har ikke 

vært flinke nok til å ta hensyn til bærekraften i bruken. Hvis vi ikke gir naturen 

en egen verdi vil den alltid tape mot andre interesser. 

Også forvaltningen av rovdyra våre skaper store spenninger i befolkningen, at 

arter er truet blir i liten grad lagt vekt på når særinteresser går foran kunnskap. I 

Arbeiderpartiet har arbeidet til Miljødepartementet alltid vært prioritert og 

mange markerte politikere har hatt jobben, nå virker det som et underbruk av 

energi- og klima politikken. 

 

Nesodden Arbeiderparti vil oppfordre Arbeiderpartiet fram til valget i 2025 å 

løfte opp arbeidet med bakgrunn i FNs naturavtale slik at Norge blir et 

spennende land å besøke fordi vi har tatt god vare på naturen! Skal denne 

avtalen få den betydningen den er tillagt, må det mye handling til. Det gode er 

at folket vil like det! 

 

Forslagsstiller:   Jan Kr. Balstad 

Styrets innstilling:   Styret tilslutter seg forslaget med alternativ til avsnittet 

i kursiv over:  

 

I de senere år har det i mange kommuner blitt bygget ned natur i stort omfang, 

og man tar ikke godt nok vare på naturmangfoldet. Det kan være vanskelig å se 

for seg hvordan sikring av natur og naturmangfoldet får plass i arbeidet med det 

grønne skiftet. 

 

Vedtaksforslag 9:  

Sak som ønskes tatt opp på årsmøtet i Nesodden Arbeiderparti 1. februar 2024.   

Blant annet takket være samarbeidet med Senterpartiet har ikke 

Arbeiderpartiet lenger den tilliten venstresidens regjeringsparti skulle hatt på 

naturvernområdet.   Folks oppfatning er antagelig at Arbeiderpartiet og 

Fremskrittspartiet står for omtrent den samme naturvernpolitikken.   Istedenfor 

å være garantisten for å ivareta artsmangfold og natur, som veldig mange 

mennesker og frivillige organisasjoner er opptatte av - og bekymret for, sitter 

nok mange med inntrykk av at Arbeiderpartiet i regjering administrerer 

Senterpartiets politikk på dette området.  Jeg er overbevist om at det ganske 

sikkert er en av flere årsaker til den alvorlige krisa Arbeiderpartiet er i.   

Jeg mener det er viktig å løfte partiets naturvernpolitikk for å få gjort noe med 

den situasjonen både natur og partiet er i.   Ved siste valg fikk Hvaler 

Arbeiderparti 38% av stemmene og ordføreren.  Årsaken til det vellykkede 

valget var frykt for konsekvensene av at Borg Havn skal utdype leia inn til 
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Fredrikstad.  Massene som skal graves opp inneholder mange tusen kilo med 

kvikksølv og andre giftige tungmetaller.  På nytt ser vi at Kystverket ganske 

enkelt ønsker å dumpe disse massene i et annet område med påfølgende 

spredning av store mengder giftige tungmetaller.  I matfatet vårt.  I indre 

Oslofjord har Innholdet av tungmetaller i fisk og blåskjell aldri vært så høyt som 
etter at man gjorde det på den måten i Oslo.     

Metoden har medført et voldsomt engasjement og vil få svært negative 

konsekvenser for Arbeiderpartiet hvis ministeren med ansvar for feltet ikke 

setter ned foten og gir Kystverket ordre om at massene skal tas på land. Både 

fiskerne, lokale velgere, Rotaryklubben på hvaler Hytteforeningen m.fl.  har 

engasjert seg sterkt i saken.  Så det er snakk om mange tusen velgere fordelt på 

mange forskjellige kommuner.   

Som mange har fått med seg så er det enighet om at forholdene i fjorden, i 

løpet av en 25 års tid, har endret seg ganske mye.  Det er lansert en rekke 

teorier om hva det kan skyldes, men problemet er at det så langt stort sett bare 

er lansert ulike teorier fra ulike interessegrupper! 

 

Forslagsstiller:   Pål Moe 

Styrets forslag til vedtak:  

  

Nesodden Arbeiderparti krever at regjeringen pålegger Kystverket å ta massene 
fra utdypingen av Borg Havn på land.   
Nesodden Arbeiderparti ber regjeringen iverksette et forskningsprogram for å 
finne ut hvorfor forholdene i Oslofjorden har endret seg så mye i løpet av de 
siste rundt 25 årene. 
Nesodden Arbeiderparti ber regjeringen sørge for at samarbeidet blir bedre 
mellom offentlige instanser og relevant lokal ekspertise, for eksempel fiskerne.  

 

Vedtaksforslag 10: 
Bærekraftig helse og eldretjenester  
Økonomi og tilgang på kvalifisert arbeidskraft er to store utfordringer for å sikre 
fremtidig gode helse- og velferdstjenester i kommunen. Det vil særlig være et press på 
helse- og eldretjenestene. Nesodden kommune gjør mye godt arbeid og har en rekke 
tiltak som virker forebyggende. Likevel ser vi at det er press på disse når budsjettet 
skal salderes. I tillegg økes egenandelene. Det er ikke framtidsrettet. Dette bør møtes 
med sammenhengende tiltak som bidrar til å redusere behovet for tjenester.  
For å «redusere tjenestebehovet» er disse – og sikkert flere – aktuelle innsatsområder. 
Dette må sees i en helhet:  
- Innbyggernes egeninnsats – bedre helse  

- Tidlig innsats fra kommunen som styrker det fysiske- og kognitive funksjonsnivået.  

- Velferdsteknologi  
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- Ledelse og organisering  

- Forskning og fagutvikling  

- God samhandling med pårørende  

- Samhandling med lokalsamfunn og frivillighet  
 
Målet må være at den enkelte kan leve et godt og selvstendig liv, så lenge som mulig. 
Det er også bra for kommuneøkonomien.  
Forslag:  
Nesodden Arbeiderparti setter ned et utvalg som skal utrede og utforme tiltak 
som skal sikre bærekraftige helse- og eldretjenester i kommunen. Dette skal 
bygge på og forsterke det arbeidet som allerede foregår i kommunen. Styret 
utformer mandat og medlemmer av utvalget og fremmer dette for 
medlemsmøtet. 
 

Forslagsstiller:   Lars Eivind Bjørnstad 

Styrets innstilling:             Styret i Nesodden Arbeiderparti tar denne saken 

videre og setter ned et utvalg som vurderer disse oppgavene i sammenheng på 

overordnet nivå. Utvalget konkluderer med en anbefaling om hvordan vi bør 

jobbe lokalpolitisk for å søke å styre utviklingen i riktig retning. Anbefalingen 

skal inkludere konkrete, praktiske eksempler.  En forutsetning må være at vi har 

noen med engasjement og interesse for dette området som ønsker å gjøre en 

innsats i et slikt utvalg.  

 

Begrunnelse: 

Forslaget er godt formulert med mange viktige poeng. Målet om at den enkelte 

kan leve et godt og selvstendig liv så lenge som mulig er det vanskelig å være 

uenig i, så lenge det ikke brukes som unnskyldning for ikke å investere i 

sykehjem. De aller fleste av innsatsområdene som blir nevnt har vi definert en 

retning, og til dels også mål for, i programmet vårt.  Dette forslaget legger 

imidlertid opp til et svært omfattende arbeid, også overlappende med det som 

gjøres administrativt i kommunen. Det er en del begrensninger for hvor mye vi, 

som lokalpolitisk parti, har mulighet og kapasitet til å svare ut dette forslaget 

som beskrevet.  

 

 
Vedtaksforslag 11: 
 

Storgården, Linaro på Blylaget  
I 1972 ble området med Storegården, Linaro på Blylaget ervervet med statlige midler. 
Friområde er på 21,5 mål og har 300 meter strandlinje. På tomten står det et 
Sveitserstil. Huset er fra 1880 og ble flyttet fra Oslo. Nesodden kommune påtok seg 
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ansvaret for huset. Området ble regulert i 2013 til offentlig friområde med 
hensynssone for bevaring av kulturmiljø. Dessverre har huset forfalt.  
Det er etablert en venneforening med formål om å sette huset i stand. Primært vil det 
søkes om eksterne midler fra bl.a. Sparebankstiftelsen og andre steder. Det tas sikte 
på en enkel istandsetting og benytte mest mulig gjenbruksmaterialer. Det er 
gjennomført mulighetsstudier og tradisjonelle tilstandsrapporter. Kommunestyret har 
tidligere satt av midler til nødvendig vedlikehold, men disse er omdisponert.  
Kommunen har tidligere bedt om innspill til hva huset og området kan brukes til. 
Mange har kommet med forslag. DNT og Oslofjorden friluftsråd har også vist sin 
interesse. Men det forutsettes at huset først blir istandsatt. Foreningen er etablert for 
å gjøre det.  
Området kan blir særlig attraktivt for barn, unge og barnefamilier. Med en slik tomt og 
beliggenhet vil det særlig være aktuelt med bade- og sjøliv, læring om livet i sjøen, ro 
og padling, osv. Det er lett tilgjengelighet med kollektivtransport.  
Selv om det søkes om støtte til restaurering, vil det være positivt om også kommunen 
kan stille opp med et mindre beløp i et spleiselag.  
Forslagsstiller er kasserer i venneforeningen, som ellers består av foreninger og 
ressurspersoner på Nesodden. Les mer på 
https://www.facebook.com/groups/1020938819086839  
Forslag til årsmøtet:  
Nesodden arbeiderparti ber kommunestyregruppe om å finne økonomisk 
midler til å støtte opp om restaurering av storegården, Linaro på Blylaget. 
 

Forslagsstiller:   Lars Eivind Bjørnstad 

Styrets innstilling:   Nesodden arbeiderparti ønsker å støtte opp om 

restaurering av storgården Linaro på Blylaget. Gården har unik beliggenhet, rik 

historie og store muligheter for bruk av allmennheten. Styret ønsker å få mere 

kunnskap om hva som skal til av midler, og ønsker derfor å innhente kunnskap 

ved å invitere venneforeningen på et møte. Budsjettet for 2024 er lagt, og det 

kan være vanskelig å finne midler i inneværende år. Det er derfor ikke mulig å 

forplikte kommunestyregruppa til å finne midler, men partiet kan vedta at det 

ønsker Linaro bevart og at det skal jobbes aktivt med å finne løsninger som 

bidrar til dette. 
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Pkt. 7 Valg v/valgkomiteen (V.t. §3)  

Valgkomiteens forslag foreligger på Årsmøte. 

 

 

 

Styrets forslag til valgkomite: 

Leder:   Kyrre Lekve   

Nestleder:  Maria Aavitsland 

Medlem:  Roger Sollied Johansen 

Medlem:  Therese Thorèn 

Varamedlemmer: Tor Erik Granum og Michelle Aavitsland  

 
  

Pkt. 8             Den politiske situasjonen v/ Mani Hussaini 

______________________________________________________________________ 

 

 

 

Pkt. 9             Avslutning 

 


